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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgy ű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Hogy áll a Kormány az új bölcsődei férőhelyek létrehozására tett ígérete
teljesítésével?„

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Novák Katalin államtitkár 2016 januárjában azt nyilatkozta', hogy „Mintegy 100 milliárd
forintból hatvanezer új bölcsődéi férőhely jöhet létre 2018-ig Magyarországon .” A bölcsődei
reform keretében az önkormányzatoknak 2015-t ől három év áll rendelkezésre arra, hogy aho l
legalább 5 család igényli a bölcsődét, illetve 40-nél több három év alatti gyermek él, ott
biztosítsák a bölcsődei ellátás valamely formáját.

Kérdéseim :

1. Az elmúlt két évben hány ténylegesen új bölcs ődei férőhely létesült az egyes típusok
szerint évente? Kérem, külön jelölje a családi bölcsődévé átnevezett korábbi családi
napközik által biztosított férőhelyeket, illetve az egységes óvoda-bölcs ődébő l létesített
mini bölcsődei férőhelyeket!

lhitp:/Iwww.kormany .hu/hulemberieroforrasok-miniszteriumalcsa lad-es-ifjusagugyert-
felelos-allamtitkarsaglvideoklhatvanezer-uj-bolcsodei-ferohely johet-letre-2018-ig



2. Hogy áll időarányosan a Kormány azon ígérete teljesítésével, hogy 2018-ig hatvanezer
új bölcsődei férőhely létesül? Jelenleg pontosan mennyi a bölcsődei férőhelyek száma,
ebből mennyi került átadásra 2017-ben és hány bölcsődei férőhely létesítése van
folyamatban, mikorra várható átadásuk?

3. A 100 milliárd forintnyi uniós forrás felhasználására pontosan mely pályázato k
kerültek kiírásra? Megtörtént-e ezen pályázatok elbírálása? Ennek a forrásnak
pontosan hány. százaléka került már ténylegesen felhasználásra? Maradt-e ben t
pályázati forrás? Ha igen, melyiknél, mekkora összeg ?

Várom válaszát!

Budapest, 2018. január 8 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő (LMP)
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